
Vragen van GroenLinks aan wethouder Walters over de bv’s in de Jeugdzorg 

Uit onderzoek van het journalistieke platform Follow the Money is gebleken er in toenemende 
mate BV’s actief zijn als aanbieders van jeugdzorg. Een deel van deze BV’s is eigendom van 
(buitenlandse) investeringsmaatschappijen. Follow the Money heeft daarnaast geconstateerd 
dat 40% van die BV’s een bedrijfswinst boeken van meer dan 10%. GroenLinks is van 
mening dat de budgetten die wij beschikbaar stellen voor de jeugdzorg, ook daadwerkelijk 
aan de zorg voor onze jeugd gespendeerd moeten worden. Het feit dat een deel van deze 
budgetten gaat naar aandeelhouders van investeringsmaatschappijen, vinden wij daarom een 
zorgelijke trend. 

Hierover heeft GroenLinks de volgende vragen aan het college: 

1. Wordt er in Hilversum ook gebruik gemaakt van de diensten van de BV’s die in het 
onderzoek van Follow the Money genoemd worden? Zo ja, om hoeveel bedrijven gaat 
dit?

2. Heeft Hilversum inzicht in de winsten die onze aanbieders van jeugdzorg maken en 
wat er met die winsten gebeurt?

3. Is het college het met ons eens dat de budgetten die wij beschikbaar stellen aan 
jeugdzorg ook daadwerkelijk besteed moeten worden aan goede zorg voor onze jeugd 
en niet bedoeld zijn om daarmee uitkeringen te doen aan aandeelhouders van 
investeringsmaatschappijen?

4. Welke mogelijkheden heeft het college binnen de huidige OpenHouse constructie om 
hierover afspraken te maken met de aanbieders van jeugdzorg?
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